
SE-PO.0002.15.2012 

Protokół Nr XXXVII z posiedzenie 
Sesji Rady Miejskiej  z dnia 08.10.2012 r.

Sesja  zwołana  na  podstawie  art.  20  ust.3  ustawy  z  dnia  8  marca  1990r  (Dz.U.Nr  142 
poz.1591) o samorządzie gminnym . 
Na wniosek grupy  6 - radnych 

Ustawowy skład rady 21 

 Obecni wg listy obecności: 

1. Bazańska Zofia 

2. Dąbrowski Krystian 

3. Fronczek Ewa 

4. Gadecki Marcin 

5. Gątkiewicz Janusz 

6. Iwanowski Sylwester 

7. Kędzierski Mirosław 

8. Kita Marian

9. Kowalik Kamil 

10. Mentel Andrzej 

11. Moćko Jolanta 

12. Oczkowicz Władysław 

13. Penar Dominik 

14. Rajca Marek 

 Nieobecni : 

1. Francikowski Krzysztof 

2. Gawroński Ireneusz – NB – usprawiedliwiony 

3. Kocot Teresa 

4. Konderak Wiesław 

5. Owczarz Irena 
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 Porządek Obrad sesji : 

Pkt. 1 Porządku obrad sesji 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej  – Wita wszystkich  i otwiera XXXVII 

Sesję Rady Miejskiej oraz stwierdza prawomocność sesji . 

Pkt. 2 Porządku obrad sesji

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy  są jakieś propozycje zmian do 

porządku ? 

Andrzej  Mentel  –  radny –  chciałem zgłosić  zmianę  do porządku obrad  i  po punkcie  3 

porządku obrad sesji wprowadzić punkt nr 4 dotyczący:  transportu dzieci niepełnosprawnych 

do szkół w związku z informacjami  jakie pojawiły się w mediach.  Byłaby to informacja 

Burmistrza. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są wszyscy wnioskodawcy ? . 

Andrzej Mentel – radny – tak są wszyscy wnioskodawcy. 

Kamil Kowalik – radny  -  również chciałbym poszerzyć  porządek o kolejny punkt jako 

wolne wnioski. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – głosujemy zaproponowane  zmiany  do 

porządku. 

Głosownie :  zmiany  porządku obrad poprzez dopisanie punktu 4 – „Informacja Burmistrza 

Miasta  dotycząca  transportu  dzieci  niepełnosprawnych  do szkół”  zaproponowanego  przez 

radnego Andrzeja Mentla. 

Za 13

Przeciw – 0

Wstrz. się – 0

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – głosujemy kolejny wniosek 
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Zmiana  porządku  obrad  poprzez  dopisanie  punktu  5  –  „wolne  wnioski”  zmiana 

zaproponowana przez radnego Kamila Kowalika 

Za – 13

Przeciw- 0

Wstrz. się – 0

Porządek Obrad sesji po zmianie 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności sesji 

2. Rozpatrzenie wniosków o zmiany w porządku obrad sesji 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/317/2011 Rady 

Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie  przyjęcia  Ramowego  Planu  Pracy  Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok.

4.   Informacja  Burmistrza  Miasta  dotycząca  transportu  dzieci  niepełnosprawnych  do 

szkół

5. Wolne wnioski 

6. Zakończenie posiedzenia 

Pkt. 3  porządku obrad sesji 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – odczytanie projektu uchwały jeśli nie 

ma pytań to przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie:  Zmiany uchwały Nr 

XXII/317/2011  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie  przyjęcia  ramowego  Planu  Pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok . Głosowanie imienne :
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Pkt 4 – porządku obrad sesji 

Jolanta  Moćko  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  –  Informacja  Burmistrza  Miasta 

dotycząca  transportu  dzieci   niepełnosprawnych  do szkół.  Proszę  pana  radnego  Andrzeja 

Mentla o przybliżenie tematu . 

Andrzej Mentel – radny – była informacja w mediach o tym, że dzieci bardzo wcześnie 

wyjeżdżają i bardzo długo czekają na transport . Na ostatniej sesji radna Bazańska pytała się 
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czy dzieci  są przewożone w większej ilości w busie.  W związku z powyższym ten temat 

pojawił  się  w  prasie,  taką  informację  odczytał  nam  radny  Rajca  przed  sesją.  Była  też 

informacja  rodziców, iż  nie  otrzymali  od Pani  burmistrz  odpowiedzi  na skargi.  Chciałem 

spytać czy te informacje od rodziców były ustne, czy pisemne i jak zmienił się stan transportu 

przewozu dzieciaków. Informacja , która pojawiła się w mediach poszła na całą Polskę. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Burmistrz. 

Teresa  Kosmala  –  Burmistrz  Miasta –  poproszę  pana  radnego  Rajcę  o  odczytanie  tej 

informacji. 

Marek Rajca – radny – zacznę od pytania czy rodzice składali do Pani Burmistrz skargi w 

tej sprawie ?. 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – tak mamy dwojga dzieci składały skargę. 

Marek Rajca – radny  - kiedy tą skargę złożyły i jaką otrzymały odpowiedź.? 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta –  w tej chwili   dat Panu nie przybliżę  nie byłam 

przygotowana do tej odpowiedzi mogę odpowiedzieć ogólnie.

Marek Rajca – radny – w Rzeczpospolitej w  dodatku „Prawo” znalazłem artykuł 

(odczytanie  artykułu  przez  radnego)  http://prawo.rp.pl/artykul/757916,936004-Powrot-ze-

szkoly-niepelnosprawnych-uczniow---jak-dlugo-moze-trwac.html

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta –  odpowiem na piśmie, gdyż część odpowiedzi już 

poszła zarówno do Ministerstwa Oświaty , także do innych organów i do prasy. Na podstawie 

ustawy  gmina  ma  obowiązek  dowieź  dzieci  niepełnosprawne  do   najbliższej  szkoły. 

Najbliższą szkołą jest szkoła nr 6 w Czeladzi,  która niczym się nie różni od innych szkół 

znajdujących  się  na  terenie  powiatu  będzińskiego,  dąbrowy  górniczej,  czy  powiatu 

grodzkiego. Przewoźnicy zostali wyłonieni w sierpniu w wyniku przetargu nieograniczonego. 

W tym  roku  jest  mniej  dzieci  niż  w  roku  ubiegłym  mniej  dzieci  dowożonych  do  szkół 

specjalnych i ośrodków terapeutycznych.   Do Szkoły specjalnej Nr 6 dzieci jeżdżą naszym 

Busem. Nie było żadnych sygnałów, że dzieci jeżdżą  jak ”sardynki” taki sygnał był tylko od 

radnej Bazańskiej. Jeśli chodzi o dzieci rozwożone Busem z  przetargu,  tak była skarga od 

dwóch  mam . Z tymi mamami były już ustalone spotkania. Obecnie chcemy zorganizować 

spotkanie  z wszystkimi  rodzicami.  Całą korespondencję odpowiedź na te skargi  jestem w 

stanie państwu dostarczyć jutro. W tej kwestii nie mamy sobie nic do zarzucenia. 

Dyskusja udział wzięli:

- Władysław Oczkowicz – radny 

- Sylwester Iwanowski – radny 

- Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta 

5

http://prawo.rp.pl/artykul/757916,936004-Powrot-ze-szkoly-niepelnosprawnych-uczniow---jak-dlugo-moze-trwac.html
http://prawo.rp.pl/artykul/757916,936004-Powrot-ze-szkoly-niepelnosprawnych-uczniow---jak-dlugo-moze-trwac.html


- Domini Penar – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

- Zofia Bazańska – radna 

- Marcin Gadecki – radny 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta -  mogę zrobić państwu analizę za 5 – 6 lat ile było 

dzieci niepełnosprawnych . Każdy rok jest inny i każdy rok jest inny dla każdego dziecka. 

Istnieje możliwość indywidualnego dowozu dzieci , można skorzystać z ogólnego dowozu lub 

dofinansowania do przewozu indywidualnego, wszyscy rodzice byli o tym poinformowani, to 

nie jest kwestia oszczędności , ale racjonalizacji.  My mamy obowiązek dowozić dzieci do 

naszej Szkoły Specjalnej nr 6 i moglibyśmy odmawiać, ale nie robimy tego ze względu na 

dzieci . Mamy opinie od starosty, że nasza szkoła ma taki sam poziom jak inne szkoły poza 

miastem. Spotkanie z rodzicami też będzie . 

Andrzej Mentel – radny -  jeśli moglibyśmy prosić o analizę to porównanie z poprzednim 

rokiem. W poprzednich latach nie było żadnego problemu. Kiedy możemy dostać materiały 

od Pani Burmistrz.? 

Dyskusja udział wzięli:

- Władysław Oczkowicz – radny 

- Marcin Gadecki – radny 

- Urszula Polak- Wałek – radny 

- Andrzej Świątek – Doradca 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – czy ja mogę dowiedzieć się czego rada ode mnie 

oczekuje? Odpowiedzi na skargi i całego opisu dowozu? 

Jolanta  Moćko  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  -   panie  radny  Mentel  proszę 

usystematyzować w jakiej formie i w jakim zakresie  ma być przygotowana odpowiedź od 

Pani Burmistrz 

Andrzej Mentel – radny – sposób rozwiązania problemu, to co jest bolączką rodziców i 

dzieci niepełnosprawnych oraz  analiza porównania roku poprzedniego z rokiem obecnym 

jeśli chodzi o transport . 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – jeśli to jest wniosek pana Radnego to ja rozumiem , 

że zostanie on przegłosowany. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma uwag to głosujemy: 

Głosowanie wniosku Andrzeja Mentla

Za – 13

Przeciw – 0

Wstrz. się – 1
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Pkt 5 – porządku obrad

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma więcej pytań , przejdziemy 

do kolejnego punktu obrad wolne wnioski. Proszę radnego Kowalika. 

Kamil Kowalik – radny – chciałem poruszyć temat dotyczący nieruchomości . Konkretnie 

chodzi mi o 6 działek usytuowanych przy ul. 3 szyb. Przetarg na te działki powinien zostać 

odwołany ze wzg. Na istotne błędy dot. Nie uwzględnienia obowiązujących terminów przy 

organizacji kolejnych przetargów. Ten wniosek będzie złożony na piśmie. 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – ja odpowiem na piśmie. 

Kamil  Kowalik  –  radny  –  kolejny  wniosek  dotyczy  korekty  przetargów  błędy  drobne 

literowe , brak podpisu  ul. Kopernik, Gdańska, Będzińska . To wszystko dziękuję . 

Władysław Oczkowicz – radny – składam  wniosek do przegłosowanie o nie zawieranie 

aktów notarialnych na przeniesienie własności dla działek zlokalizowanych przy ul. 3 – Szyb 

w  Czeladzi  do  czasu  wyjaśnienia  i  skorygowania  ewentualnych  nieprawidłowości 

popełnionych w trakcie przygotowanej procedury przetargowej . 

Jolanta  Moćko  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  –  to  jest  wniosek  radnego  ,  który 

będziemy głosować. 

Głosowanie wniosku Władysława Oczkowicza

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wsrz. się – 1 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – ten wniosek niczym nie skutkuje , bo nie ma jeszcze 

żadnych wpłat, ja to sprawdzę , jeśli jest błąd to jest to błąd organu wykonawczego , a nie 

rady. Dziękuję za zwrócenie uwagi. 

Władysław Oczkowicz – radny – ja rozumiem  potrzeby miasta i pani skarbnik oraz dbanie 

o budżet miasta . Czy ceny za ten przetarg zostały obniżone ? 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  – tak, i wadium jest mniejsze o 6 tys. 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – radny  Kowalik dostanie odpowiedź  na ten wniosek 

na piśmie i nie jest tak jak pan mówi, za daleko pan poszedł mówiąc, że  to jest  niezgodne z  

przepisami  prawa.

Kamil Kowalik – radny – Pani Burmistrz ja bardzo kibicuję panu doradcy, aby sprzedaż w 

tym roku przyniosła wpływ na 10 mln. Dbam o to, aby te działki zostały sprzedane. 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – bardzo dziękuję. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze pytania w tym punkcie? 
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Zofia Bazańska – radna – mam pytanie do pana doradcy,  czy nie można by było troszkę 

podgrzać bo strasznie zmarzliśmy. 

Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – są przepisy , zresztą Urząd ma zarządcę budynku  - 

panią sekretarz. Jeśli jest za zimno to proszę napisać pisemko. 

Andrzej  Mentel  –  radny  – chciałby  otrzymać  informację  dla  komisji  edukacji  i  komisji 

polityki społecznej o terminie spotkania z rodzicami dzieci niepełnosprawnych. 

Teresa  Kosmala  –  Burmistrz  Miasta  –  oczywiście  ja  państwa  zaproszę  .  Kogo  mam 

zaprosić pana , czy całą komisję . 

Andrzej Mentel – radny –  jak będzie termin to podejmiemy decyzje kto będzie , może to 

będzie tylko delegacja. 

Marian Kita – radny – chciałem prosić , aby w kolejnym wydaniu Echa Czeladzi ukazał się 

numer  konta  ,  gdzie  można  będzie   wpłacać  pieniążki  na  odbudowę muru przy kościele. 

Dziękuję. 

Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady Miejskiej –  jeśli nie ma więcej pytań , dziękuję 

bardzo i zamykam XXXVII Sesję Rady Miejskiej. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – mgr Jolanta Moćko . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej

mgr Jolanta Moćko 

Protokołowała 

Joanna Kwarciana
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